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Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. július 31-én 1630 
órakor megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak:  

Fekete Péter bizottsági elnök 
Varga László bizottsági tag  
Molnárné Czeglédi Gerlinda Cecília bizottsági tag 
Szakadáti László alpolgármester 
dr. Kovács András jegyző 
Dobosy Gáborné osztályvezető 
Válintné Petrik Ágnes helyettes vezető, Benedek Elek Óvoda 
Ihászné Pálfi Katalin köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 
 
Fekete Péter köszöntötte a résztvevőket. Megállapította, hogy a bizottságból 3 fő jelen van, 
a bizottság határozatképes. Javaslatot tett a Viadukt SE sporttámogatás igénybevételéről 
összefüggő kérdésekről című előterjesztés megtárgyalásának napirendre vételét. napirendre 
vételére. A naprendhez más javaslat, hozzászólás nem volt.  
  
A bizottság a javasolt változtatásokkal egyetértett és a napirendet egyhangú szavazással (3 
fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta.  

Napirend 

1) Oktatásszervezési kérdések: Benedek Elek Óvoda vezetőjének kérelme a maximális 
csoportlétszám 20+10 %-os túllépésére. 

2) A Viadukt SE sporttámogatás igénybevételéről összefüggő kérdésekről 
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1) A bizottság a határozati javaslatot egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a 
szavazásnál) támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 

 
2) Fekete Péter kérte, hogy a határozatok előkészítésének szakaszában a szervezetek és a 

hivatal együttműködése legyen jobb és lehetőleg még egy-egy pályázat benyújtása 
előtt kérjék meg a képviselő-testület egyetértését az adott projektre. A bizottság a 
határozati javaslatot 2 igen, 0 nem, 1 tartózkodással (3 fő volt jelen a szavazásnál) 
támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 

 
 
Ezek után Fekete Péter elnök megköszönte a bizottság munkáját és az ülést 1715-kor 
bezárta. 

 
k. m. f. 

    
 

  
 
 
 
 
 
 
 

  Fekete Péter 
      elnök 


